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Nr. 12 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN EN  

ANTWOORDEN 
 Vastgesteld 11 juni 2025 

 
De vaste commissie voor Digitale Zaken, belast met het voorbereidend 
onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te brengen in 
de vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven antwoorden.  
 
De vragen zijn op 28 mei 2025 voorgelegd aan de minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties. Bij brief van 11 juni 2025 zijn ze 
door de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
beantwoord.  
 
Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare 
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.  
 
De voorzitter van de commissie, 
Wingelaar 
 
Adjunct-griffier van de commissie, 
Muller 
 
  



Vragen inzake Slotwet Ministerie van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties 2024 - (36740-VII) 
Geen vragen gesteld 
 
Overkoepelende / overige vragen die betrekking hebben op 
bovenstaande slotwetten 
 
Vraag 7. 
Kunt u, in hoeverre mogelijk, inzicht geven in de totale licentiekosten die 
over 2024 betaald zijn aan Microsoft? 
 
Antwoord 
Een volledig inzicht voor de gehele Rijksoverheid is niet zomaar te geven. 
De staatssecretaris heeft in het notaoverleg ‘Wolken aan de horizon’ van 2 
juni j.l. toegezegd een overzicht met de Kamer te delen inzake de 
financiële waarde van de via SLM Rijk goedgekeurde gecontracteerde 
aanbestedingen 
 
Vraag 8. 
Zijn de licentiekosten van grote techleveranciers waar de overheid in grote 
mate afhankelijk van zijn verhoogd over 2024? Hoeveel meer betaalt u aan 
de licenties ten opzichte van eerdere jaren? 
 
Antwoord 
Over 2024 zijn er geen uitzonderlijke verhogingen waar te nemen. Vanuit 
rijksbreed categoriemanagement en strategische leveranciersmanagement 
wordt voortdurend gewerkt aan een gezonde samenwerking met IT-
leveranciers. Eventuele verhoging van licentiekosten zijn onderwerp van 
gesprek. In het geval van voorgestelde aanpassingen in 
samenwerkingsvoorwaarden (zoals duurdere licenties) wordt via meerdere 
instrumenten gewerkt aan alternatieve oplossingen; dit kan juridisch van 
aard zijn, of via andere (open source) technische oplossingen. 
 
 


